
Zápisnica z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

7.12.2022 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,20 hod. 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana 

Odleváková, Adriana Bošancová 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci: Milan Galica 

Hostia:     

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Oboznámenie obecného zastupiteľstva so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu 

rozpočtu na rok 2023. 

4. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2023. 

5. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Kvačany. 

6. Prerokovanie návrhu VZN č. 2/2022 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve 

Obce Kvačany. 

7. Prerokovanie návrhu VZN Obce Kvačany č. 1/2022 o miestnom poplatku za rozvoj. 

8. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany. 

9. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 18 k Zmluve o dielo firmy OZO a.s. Liptovský 

Mikuláš. 

10. Rôzne.  

11. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Adrianu 

Bošancovú a Mgr. Janu Odlevákovú. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol doplniť bod č. 10 Schválenie volebných obvodov. 

 

P r o g r a m : 
1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Oboznámenie obecného zastupiteľstva so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu 

rozpočtu na rok 2023. 

4. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2023. 

5. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Kvačany. 



6. Prerokovanie návrhu VZN č. 2/2022 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve 

Obce Kvačany. 

7. Prerokovanie návrhu VZN Obce Kvačany č. 1/2022 o miestnom poplatku za rozvoj. 

8. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany. 

9. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 18 k Zmluve o dielo firmy OZO a.s. Liptovský 

Mikuláš. 

10. Schválenie volebných obvodov. 

11. Rôzne.  

12. Záver. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval poslancov, že na základe zvyšovania cien energií, bolo 

spracované rozpočtové opatrenie č. 9/2022, kde sú poskytnuté finančné prostriedky na energie 

pre Základnú školu Kvačany, z dôvodu bezplatného ubytovania pre odídencov z Ukrajiny. 

Následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 9/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 9/2022 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá poslancov oboznámila so stanoviskom 

k návrhu rozpočtu, kde odporučila schváliť návrh rozpočtu na rok 2023 ako vyrovnaný 

v úhrnnej výške príjmov 1.010.581,00 € a výdavkov 1.010.581,00 €. Návrh rozpočtov na roky 

2024-2025 odporučila zobrať na vedomie. Starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

na rok 2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta oboznámil poslancov, že k návrhu rozpočtu neboli doručené žiadne pripomienky, 

takže sa môže schváliť v takej podobe, ako bol navrhnutý. V prípade potreby, sa budú dať 

urobiť zmeny rozpočtovými opatreniami počas roka. Následne starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na rok 2023, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k návrhu rozpočtu neboli doručené žiadne 

písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet na rok 2023 bez programovej štruktúry ako 

vyrovnaný, s celkovými príjmami vo výške 1.010.581,00 € a celkovými výdavkami 

1.010.581,00 €,   

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2024 a 2025. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  



          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval prítomných, že k zverejnenému návrhu dodatku č. 3 k VZN o miestnych 

daniach neboli doručené žiadne písomné pripomienky. Ale on sám bol oslovení  občanmi, 

ktorí majú na trvalý pobyt nahlásených rodinných príslušníkov vo svojich domoch, ale tí sa 

dlhodobo zdržiavajú v zahraničí, že navrhovaný  poplatok za TKO je vysoký. Preto sa 

poslanci zhodli na tom, že pre občanov, ktorí sa dlhodobo nezdržiavajú v obci bude poplatok 

za TKO vo výške 10 €. Následne starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 

5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 3 k VZN 

Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany boli prednesené ústne pripomienky, 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany s pripomienkami, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok 

č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval prítomných, že k zverejnenému návrhu VZN neboli doručené žiadne 

písomné pripomienky, preto prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh VZN č. 2/2022 o nájme nebytových 

priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu VZN č. 2/2022 o nájme 

nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany neboli zaslané žiadne písomné 

pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č. 2/2022 o nájme nebytových priestorov vo 

vlastníctve Obce Kvačany bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach VZN č. 

2/2022 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Ďalej informoval prítomných, že ani k zverejnenému návrhu VZN o miestnom poplatku za 

rozvoj neboli doručené žiadne písomné pripomienky. Následne prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh VZN Obce Kvačany č. 1/2022 o miestnom 

poplatku za rozvoj, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu VZN Obce Kvačany č. 

1/2022 o miestnom poplatku za rozvoj neboli zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN Obce Kvačany č. 1/2022 o miestnom poplatku za 

rozvoj bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach VZN 

Obce Kvačany č. 1/2022 o miestnom poplatku za rozvoj. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Ďalej informoval prítomných, že ani k zverejnenému návrhu dodatku č. 2 k VZN o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach neboli 

doručené žiadne písomné pripomienky. Potom prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 

1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu č. 2 k VZN Obce 

Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany neboli zaslané žiadne 

písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok 

č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval prítomných o doručenom Dodatku z firmy OZO, kde firma navyšuje 

ceny od 1.1.2023 za vývoz a uloženie odpadu na skládku, z dôvodu schválenia zákona 

o odpadoch, na základe ktorého bude musieť zberová spoločnosť vyzbieraný komunálny 

odpad  pretriediť a až tak ho vyvážať na smetisko. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Dodatok č. 18 k Zmluve o dielo uzatvorenej na 

zneškodňovanie odpadov v súlade s § 536 Obchodného zákonníka so zhotoviteľom OZO a.s., 

Priemyselná 2053, 031 01 Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Dodatku č. 18 k Zmluve o dielo 

uzatvorenej na zneškodňovanie odpadov v súlade s § 536 Obchodného zákonníka s firmou 

OZO a.s., Liptovský Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



10. Starosta informoval poslancov, že je potrebné zvoliť si volebné obvody, ktoré sa 

schvaľujú na celé volebné obdobie. Po diskusii, kde si poslanci rozdelili poslanecké obvody, 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje poslanecké obvody nasledovne: 

Mgr. Ján Rypák     obvod č. 1 

Mgr. Jana Odleváková obvod č. 2 

Roman Lasák    obvod č. 3 

Anna Drbjaková  obvod č. 4 

Adriana Bošancová  obvod č. 5 

Miroslava Sihocká  obvod č. 6 

Milan Galica      obvod č. 7 

viď . priložená príloha rozdelenia poslaneckých obvodov č. 1 k uzneseniu č. 2/12/2022. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Starostu informoval poslancov, že každý rok sa schvaľuje príspevok pre P. Burdela na 

liečebné pomôcky, s ktorým je rátané v rozpočte na rok 2022. S príspevkom poslanci 

súhlasili. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje jednorazový príspevok pre 

Pavla Burdela na liečebné pomôcky vo výške 500 €, 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec R. Lasák navrhol navýšenie mzdy starostovi obce, na základe jeho celoročnej práce. 

Po dohode poslancov na sume, prečítal návrh uznesenia:   

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje navýšenie mzdy starostovi obce 

Jozefovi Grúňovi na obdobie dvoch mesiacov 12/2022 a 1/2023 o 50 %, 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta ďalej informoval prítomných, že po minulé roky sa pre dôchodcov dávali peňažné 

poukážky v sume 4 €. Počas posledných dvoch rokov, z dôvodu korony, boli poukážky 

v sume 10 €, nakoľko sa pre dôchodcov nerobilo žiadne posedenie. V tomto roku už 

posedenie bolo. Opýtal sa poslancov, či sa vôbec idú dávať poukážky, nakoľko 4 € je 

v dnešnej dobe zdražovania smiešna cena. Poslanci sa zhodli na tom, že aj malá suma 

dôchodcov poteší, ale cena by sa mohla zdvihnúť aspoň na 5 €. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie poukážky pre dôchodcov na sumu 5 €. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



Ďalej sa poslankyňa Odleváková opýtala, ako to bude vyzerať s odhŕňaním snehu, nakoľko 

minulý rok chodili odhŕňať už vtedy, keď ľudia boli v práci. Bolo by dobré, aby sa odhŕňalo 

pred tým, ako ľudia idú do práce.  

    

 

12. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,20 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

Overovatelia:  

     

Adriana Bošancová   ........................................ 

 

Mgr. Jana Odleváková   ........................................ 


